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CABLES AND PASSIVE EQUIPMENT
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CABEX 2022: THE ANNIVERSARY SHOW  
FOR CABLE INDUSTRY

I.Alekhin, R.Andreev, S.Gavryushin, M.Dashkov, 
B.Popov, V.Popov

PSUTI TRAINING-TESTING GROUND IS AN IMPORTANT TOOL 
FOR TRAINING OF HIGHLY QUALIFIED SPECIALISTS

The necessity of constructing the training-testing ground of line cable 
structures of transport multichannel communication fiber-optic communi-
cation lines in PSUTI is substantiated. A characteristic of the ground based 

on microtubing multichannel communication laid in the basis of minitrench 
technology is given.

Keywords: PSUTI, fiber-optic cables, microtubing for blowing fiber-optic 
cables, laying cables in microtubing
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ОТ ПЕРВОГО ЛИЦА 
Е.Трифонов
ЭВОЛЮЦИЯ ТЕЛЕКОММУНИКАЦИОННЫХ СИСТЕМ 
ДЛЯ ПРОФЕССИОНАЛЬНЫХ ЗАКАЗЧИКОВ

НОВОСТИ

КАБЕЛИ И ПАССИВНОЕ ОБОРУДОВАНИЕ
С.Попов
CABEX 2022: ЮБИЛЕЙНЫЙ СМОТР
КАБЕЛЬНОЙ ОТРАСЛИ

И.Алехин, Р.Андреев, С.Гаврюшин, М.Дашков, Б.Попов, 
В.Попов
УЧЕБНО-ИСПЫТАТЕЛЬНЫЙ ПОЛИГОН ПГУТИ − ВАЖНЫЙ ИНСТРУМЕНТ 
ДЛЯ ПОДГОТОВКИ СПЕЦИАЛИСТОВ ВЫСОКОЙ КВАЛИФИКАЦИИ
Приводится обоснование необходимости создания в ПГУТИ учебно-испытательного 
полигона линейно-кабельных сооружений транспортной многоканальной коммуни-
кации волоконно-оптических линий связи. Дана характеристика полигона на основе 
микротрубочной многоканальной коммуникации, проложенной в грунте по минитран-
шейной технологии. 
Ключевые слова: ПГУТИ, оптические кабели, микротрубки для задувки 
оптических кабелей, прокладка кабелей в микротрубках 
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WIRELESS COMMUNICATION
E.Trifonov

PRIVATE LTE AND MISSION CRITICAL  
COMMUNICATIONS AND CONTROL SYSTEMS

The paper considers the use of LTE networks for professional purposes at 
mission critical infrastructure facilities. The feasibility of using private LTE 

networks for Mission Critical tasks is substantiated. Recommendations are 
made regarding the selection of bandwidths and a set of equipment for cre-
ating private LTE networks. It describes a complex solution for Mission Criti-

cal systems based on TRIALINK private LTE technology.
Keywords: professional mobile communications,  

Push-To-Talk over Cellular, Mission Critical LTE, Private LTE, RONET

EXHIBITIONS AND CONFERENCES
V.Tikhvinsky

NON-TRADITIONAL THINKING ABOUT MWC 2022
MWC Barcelona 2022, a traditional Mobile World Congress and exhibition of 

the latest achievements in mobile (and not only) telecommunications took 
place in Barcelona (Spain) from February 28 to March 3, 2022.

S.Popov
DIGITAL SUVERITY BEGINS WITH TRANSPORT 

COMMUNICATION NETWORKS
The XIII International Conference "Transport Networks Russia & CIS: Devel-

opment of Backbone Networks" was held in the middle of March in Moscow. 
Contrary to its traditional English title, this was, perhaps, the f irst time in 
its history that Russian producers of equipment for transport communica-

tions networks played a major role in the event. This report is primarily 
dedicated to this component of the conference.

L.Ratkin
TELECOMMUNICATION SYSTEMS FOR THE DEVELOPMENT 

OF RUSSIA ARCTIC ZONE
The VII International Conference ARCTIC-2022 was held at the Congress Centre 

of the Chamber of Commerce and Industry of the Russian Federation in Mos-
cow on March, 2-3. At its roundtable "Digitalisation for the Development of the 

Arctic Zone of the Russian Federation" new developments for the Russian seg-
ment of the Arctic, in particular telecommunications systems, were discussed.

БЕСПРОВОДНАЯ СВЯЗЬ
Е.Трифонов
PRIVATE LTE И СИСТЕМЫ СВЯЗИ  
И УПРАВЛЕНИЯ УРОВНЯ MISSION CRITICAL
Рассматривается применение сетей LTE для профессиональных целей на объектах 
критически важной инфраструктуры. Обосновывается целесообразность исполь-
зования для решения задач класса Mission Critical технологии Private (частной) сети 
LTE. Даются рекомендации по выбору диапазонов частот и набора оборудования 
для создания частных сетей LTE. Описывается комплексное решение для систем 
Mission Critical на базе технологии Private LTE от компании "ТРИАЛИНК".
Ключевые слова: профессиональная мобильная связь,  
Push-To-Talk over Cellular, Mission Critical LTE, Private LTE, RONET

ВЫСТАВКИ И КОНФЕРЕНЦИИ
В.Тихвинский
НЕТРАДИЦИОННЫЕ МЫСЛИ О MWC 2022
С 28 февраля по 3 марта 2022 года в г. Барселона (Испания) состоялись традицион-
ный Всемирный мобильный конгресс MWC Barcelona 2022 и выставка последних 
достижений в области мобильных (и не только) телекоммуникаций.

С.Попов
ЦИФРОВОЙ СУВЕРЕНИТЕТ НАЧИНАЕТСЯ 
С ТРАНСПОРТНЫХ СЕТЕЙ СВЯЗИ
В середине марта в Москве состоялась XIII Международная конференция "Transport 
Networks Russia & CIS: Развитие магистральных сетей связи". Вопреки традицион-
ному англоязычному названию, пожалуй, впервые за ее историю главную партию 
в событии исполнили российские производители оборудования для транспортных 
сетей связи. Этой составляющей конференции в первую очередь посвящен настоя-
щий репортаж.

Л.Раткин
ТЕЛЕКОММУНИКАЦИОННЫЕ СИСТЕМЫ
ДЛЯ РАЗВИТИЯ АРКТИЧЕСКОЙ ЗОНЫ РОССИИ
В Москве, в конгресс-центре ТПП РФ, 2-3 марта состоялась VII Международ-
ная конференция "АРКТИКА-2022". На круглом столе в ее рамках "Цифровиза-
ция для развития Арктической зоны Российской Федерации" рассказывалось 
о новых разработках для российского сегмента Арктики, в частности телеком-
муникационных систем.
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